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Anssi Aura och Stefan Åstrand samt 22 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med 
fullmäktiges stadsfullmäktige arbetsordning: 

”Mårtensdal stadscentrumområde utvecklas till en mångsidig stadsmiljö med blandade funktioner. I de 
redan existerande centrumen ska man se till att antalet affärs‐ och kontorslokaler utvecklas ytterligare 
och att byggandet förbättrar kvaliteten på stadsrummet, särskilt i gatuplanet.
I enlighet med vår strategi innebär blomstrande centrum att vi bygger trivsamma och trygga 
stadscentrum där det är nära till naturen. Vi ska göra det möjligt att röra sig lätt i vår stad och se till att 
det finns goda förutsättningar att utveckla funktionerna.
Behovet av boarea i Mårtensdals centrum uppgår enligt stadens beräkningar till 100 000 m2‐vy. I den 
dispositionsplan som staden har berett kommer bussterminalområdet att utvecklas, i samband med 
vilket bl.a. kommunal service möjliggörs.

Vi som undertecknat fullmäktigemotionen föreslår att staden utreder utvecklingen av bussterminalen i 
Mårtensdals centrum så att det för området utarbetas en effektiv detaljplan som gör det möjligt att 
bygga på höjden och flytta bussterminalen under markytan. Genom detta når vi målen för boarean så att 
vi kan bevara karaktären av småhusområde med närliggande grönområden i utkanten av Mårtensdals 
centrumområde.”

Stadsfullmäktige 19.6.2023 § 30 

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Anssi Auras och Stefan Åstrands samt 22 andra ledamöters undertecknade motion om en 

utredning om utvecklingen av Mårtensdals bussterminal 


